
GIFFARE

1. Vem har haft störst påverkan på dig för ditt idrottsintresse?
- Oj, väldigt svår fråga. Jag har alltid undrat det också, då ingen annan under min uppväxt i familjen var så 
speciellt intresserade av idrott. Men kan säkert vara något i stil med att jag hade lätt för idrott och märkte att 
jag fick uppmärksamhet när det gick bra. Och uppmärksamhet ville man ju ha i en familj med många syskon.

2. Vem tycker du är Sveriges största idrottsprofil genom tiderna?
- I och med jag gillar idrott så mycket skulle jag kunna säga många namn, men fotboll gillar jag kanske  
lite mer, så Zlatan Ibrahimovic..

3. Om du fick vara världsstjärna i en sport, vilken hade det varit?
- Tennis.3 SN
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LAGERSTEDT 

VARJE MÅNAD PRESENTERAR VI EN PERSON SOM REPRESENTERAR ELLER HAR EN STOR BETYDELSE FÖR BÅSTADS GIF. Vi PASSAR OCKSÅ PÅ ATT STÄLLA LITE FRÅGOR. 

Jag är mer känd inom innebandyn och Giffen som Zeke. 
Varför, det får ni ta med en annan ännu äldre (före-
detta) Giffare Niclas Lindstedt.  
Bor i Skottorp med min familj, fru Anna, son och dotter 
Elliot och Elise, 6 respektive 9 år.
Jag jobbar som innesäljare, lageransvarig mm. ”Allt i 
allo” på Svensk Hytt Comfort AB sedan 17 år tillbaka, 
lika trogen har jag varit innebandyn och Giffen.
Jag började spela innebandy I Båstads GIF när jag 
var 11 - 12 år. Jag har även varit en mycket kort sejour i 
Förslöv pga att innebandyn låg nere i Båstad.
Jag har alltid varit med på något hörn när det kommer 
till innebandyn. Allt från tränare, lagledare, spelare 
och sitta med i styrelsen. Varför vet jag inte. Jag kan till 
och med se fram emot att få sortera och tvätta västar 
i förrådet i hallen. Ett kall som jag inte kan beskriva??!! 
Det som har givit mig mycket var när jag var tränare 
och ensam lagledare för J18 laget födda 89 till 92.

Hur känns det att Giffen återigen är igång med ett 
seniorlag i innebandyn efter pandemiåren?
- Det känns jättekul. Det ska bli så roligt att se allt folk 
på hemmamatcherna nere i hallen.
 
Vad ser du mest framemot under säsongen?
- Att få se, påverka och vara med om utvecklingen av 
alla yngre killar i laget, och såklart hemmamatcherna 
i hallen.
 
Vad kan du berätta om det nybildade seniorlaget?
- En helt ny trupp med yngre killar födda 05 och 06 

ihop med några ”hyfsat” nyinflyttade killar som under 
någon säsong fått vara med på oldboys träningarna, 
de har längtat efter att få vara med i seriespel, samt 
några äldre Giffare. De yngre kommer tillföra hunger 
och tempo till de äldre och de äldre kommer att till- 
föra rutin till de yngre.
 
Hur ser du på serien?
- Serien ser väldigt rolig ut med många matcher från 
lag inte långt härifrån. Lag som Förslöv, Hjärnarp, 
Höganäs, Engelholm. Jag har däremot ingen koll på 
hur tufft motståndet kommer bli. Men jag kan tänka att 
det blir en tuff säsong. Säkert många lag med mycket 
rutin från div 1 och 2.
  
Då får med dig en rutinerad Giffare i ledarstaben 
som lagledare i Fredrik Bergman, hur ser du på ert 
samarbete?
- Jag är så glad att ha med mig Fredrik. Världens 
underbaraste människa. Vi tänker väldigt lika i mycket 
och han är så enkel att ha att göra med. Senast jag var 
tränare så fick jag vara både tränare och lagledare. 
Det ska bli väldigt kul och skönt att kunna fokusera 
mer på coachande. Men sortera västarna ger han f..n i.
 
Vad tycker du är viktigt i rollen som tränare??
Se alla. Få med alla. Få alla att jobba ihop. Laget.

Härlig med ett seniorlag i Båstads GIF igen.
Vi tackar Victor för pratstunden och önskar honom och 
hela seniortruppen lycka till i serien!

VI STÄLLER TRE SNABBA FRÅGOR OCH FÅR TRE SNABBA SVAR!
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